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Velemínsk˘

Struãn˘ soupis prací proveden˘ch na obecním
majetku ve druhém ãtvrtletí roku 2021  

Stalo se jiÏ pravidlem, Ïe v kaÏdém ãísle obecního zpravodaje
pfiedkládáme seznam prací, které byly na majetku obce provedeny
za uplynulé období, pokud se jedná o dotaãní akci finanãnû podpo-
fienou ze státního rozpoãtu, z evropsk˘ch dotaãních prostfiedkÛ
nebo z regionálních zdrojÛ, tedy kraje. SnaÏíme se obãanÛm pfiiblí-
Ïit cel˘ proces vãetnû pfiíprav pfied samotnou realizací, tedy schvá-
lení zámûru, vypracování projektové dokumentace, získání staveb-
ního povolení pokud je k realizaci nutné a nestaãí jin˘ stupeÀ sta-
vebního fiízení, zpracování a podání Ïádosti o dotaci, v˘bûrové fiíze-
ní na dodavatele stavby a samotnou realizaci akce po kolaudaci
a závûreãné vyúãtování a vyhodnocení akce s poskytovatelem
akce.    

Zahájení pfiípravn˘ch prací rekonstrukce objektu b˘valé ‰kolní ku-
chynû a jídelny na ‰kolní druÏinu. BohuÏel pfii odstranûní ãásti stav-
by dle PD bylo zji‰tûno, Ïe stavba celá nemá základy a je nutné od-
stranûní celého obvodového zdiva a zaãít v˘stavbou nov˘ch zákla-
dÛ a základové desky s vnitfiními rozvody sítí, které byly vzhledem
ke zmûnû dispozice stavby v plánu. Vhledem k tomu, Ïe se obci Ve-
lemín nepodafiilo z dotaãního fondu Ministerstva financí na obnovy
‰kolsk˘ch areálÛ dotaci získat, (ze sedmi stovek podan˘ch Ïádostí,
bylo uspokojeno pouze necel˘ch 10% ÏadatelÛ), fie‰íme s vysoutû-
Ïen˘m dodavatelem dal‰í postup prací oprati zadávací dokumenta-
ci. Rádi bychom v leto‰ním roce zrealizovali první etapu v˘stavby,
a to základovou desku, hrubou stavbu, stfiechu a stavební v˘plnû
tedy okna a dvefie, to v‰e z prostfiedkÛ obce. V pfií‰tím roce by se
stavba mûla dodûlat tak, aby bylo moÏné od záfií roku 2022 ‰kolní
druÏinu uÏívat. To jestli dostavba v pfií‰tím roce probûhne z finanã-
ních prostfiedkÛ obce nebo se obci na její realizaci podafií získat do-
taci z odpovídajících dotaãních v˘zev není v souãasnosti jisté.       

Z dÛvodu havarijního stavu opûrné zdi dvora a zahrady obecního

domu v Dobkoviãkách ã.p. 47., bylo nutné pÛvodní podezdívku, re-
spektive torzo podezdívky zbourat, odvést na skládku, vybagrovat
základy a zeì vystavût novou. Zb˘vá dodûlat terénní úpravy po
stavbû, aby nájemníci mohli dvÛr se zahradou opût uÏívat.    

PrÛbûÏnû provádíme opravy úãelov˘ch komunikací v katastrech
obce Velemín. V leto‰ním roce jsme za tímto úãelem vyuÏili moÏnost
opravy novou technologií. Jedná se o vyuÏití stávajícího materiálu
v cestû, kter˘ je za pomocí speciální frézy osazen˘ na zemním pá-
sovém stroji vyfrézován a opûtovnû pouÏit. Pfii vyuÏití této technolo-
gie odpadá pouÏití bagru, nákladního vozidla a není nutn˘ nákup
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dal‰ího kameniva. Technologii jsme vyuÏili
i k terénním úpravám v areálu ‰koly, kolem
nov˘ch kabin na fotbalovém hfii‰ti a v lokali-
tû dûtského hfii‰tû a sportovi‰tû ve Bfieznû.   

Na jafie leto‰ního roku jsme byli zastupite-
lem obce panem Karfíkem upozornûni na
zdravotní stav modfiínÛ v areálu zámeckého
parku v Mile‰ovû. Po obhlídce bylo zji‰tûno,
Ïe zhruba 40 kusÛ modfiínÛ podél cesty od
fotbalového hfii‰tû na Mile‰ovku, je napade-
no kÛrovcem a jejich stav ohroÏuje chodce
na pfiilehlé lesní cestû. PoÏádali jsme pra-
covníky AOPK o posouzení a stanovisko
k zámûru kácení stromÛ mimo les. Po vydá-
ní kladného vyjádfiení AOPK jsme oslovili
nûkolik tûÏafiÛ s Ïádostí o provedení kácení
a to z dÛvodu poãtu a vzrÛstu stromÛ.
Vzhledem ke kÛrovcové kalamitû v celé re-
publice byl pomûrnû velk˘ problém sehnat
firmu která by tûÏbu provedla. Nakonec se
podafiilo dohodnou s místní firmou a modfii-
ny v parku v Mile‰ovû byli pokáceny. Po od-
klizení zbytkÛ vûtví po tûÏbû bychom rádi
stromofiadí podél cesty na Mile‰ovku obno-
vili. Vzhledem k souãasné kÛrovcové situa-
ci se bude pravdûpodobnû jednat o listnaté
stromy.   

Poslední etapou rekonstrukce objektu po-

hostinství a sálu na Bílince byla na jafie le-
to‰ního roku montáÏí hromosvodu a zemní-
cích pasÛ. Kolem celého objektu bylo potfie-
ba vybagrovat v˘kop k uloÏení zemnícího
pásu, zasypat zhutnit a terén upravit do pÛ-
vodního stavu. Provést osazení objektu hro-
mosvodem a pfiipojit k zemnícím pásÛm. Na
závûr byla stavba zkontrolována a vypraco-
vána revizní zpráva.

PrÛbûÏnû provádíme tu vût‰í tu men‰í
opravy v obecních nájemních bytech. Po-
sledním takto dokonãen˘m bytem je byt
ãíslo 2. v obecním objektu Oparno ã.p.36.

V loÀském roce po vybudování nové
spla‰kové kanalizace v ulici za ‰kolkou
v Mile‰ovû a pokládce nov˘ch asfaltov˘ch
povrchÛ, bylo nutné dofie‰it odtok de‰Èo-
v˘ch vod z komunikace. Provedli jsme osa-
zení krajnice betonov˘mi Ïlábky a následnû
je‰tû provedeme zaústûní do de‰Èové ka-
nalizace.

Obci Velemín se opût v leto‰ním roce od
Úfiadu práce podafiilo získat dotaci na za-
mûstnávání uchazeãÛ o zamûstnání v evi-
denci Úfiadu práce. ÚdrÏba vefiejné zelenû
se díky této dotaci a uchazeãÛm o zamûst-
nání obci Velemín dafií tímto zpÛsobem jiÏ
nûkolik let úspû‰nû fie‰it.  

Na podzim loÀského roku obec Velemín
zadala zpracování PD na dokonãení spla‰-
kové kanalizace v lokalitû U máchadla. Pro
potfieby projektování bylo nutné provést vy-
ãi‰tûní a zdokumentování stavu a trasy de-
‰Èové kanalizace, ãást kanalizace s uliãní
vpustí bylo nutné na jafie vymûnit. V nejbliÏ-
‰í dobû bude provedeno geodetické zamû-
fiení celé trasy de‰Èové kanalizace, aby
vzhledem k mnoÏství uloÏen˘ch dal‰ích in-
Ïen˘rsk˘ch sítí bylo jasné, zda v této lokali-
tû bude moÏné vyprojektovat a vybudovat
spla‰kovou kanalizaci.   

Prostfiednictvím spoleãnosti FEKO LT
obec nechala provést vyãi‰tûní pfiítokového
potrubí vodní nádrÏe Hru‰ovka, provedli
jsme opravu pfiítokového potrubí vodní ná-
drÏe v ReÏném Újezdû. Dal‰ím rybníkem,
kter˘ by v leto‰ním roce mûl b˘ti vyãi‰tûn, je
rybník ve Bfieznû.  

Po opakované v˘zvû obãanÛ bylo prove-
deno zatrubnûní otevfiené vodoteãe pfiepadu
vodní nádrÏe na Hru‰ovce podél silnice. Za-
sypan˘ prostor po otevfiené vodoteãi bude
vyuÏíván hlavnû dûtmi pro bezpeãnûj‰í pfie-
sun na zastávku autobusu pod vesnicí.    

To byl struãn˘ v˘ãet prací, které jsme za
minulé období provedli.              Petr Janda 

Ve ãtrnáctidenních intervalech probíhá
v na‰í obci svoz smûsného komunálního
odpadu formou v˘vozu popelnicov˘ch
nádob. Spoleãnost „Podnik technick˘ch
sluÏeb Lovosice s.r.o.“, která provádí tento
svoz, úãtuje na‰í obci za vyvezení malé po-
pelnice (110 l) 49,565 Kã, za velkou popel-
nici (240 l) 82,80 Kã a za kontejner (1 100
l) 302,45 Kã. Od 1.1.2021 do‰lo k nav˘‰ení
tûchto cen o cca 10% a navíc byl zv˘‰en
poplatek za likvidaci, resp. uloÏení smûsné-
ho komunálního odpadu na skládku na
dvojnásobek. Tyto ceny jsou úãtovány bez
ohledu na to jak je popelnicová nádoba na-
plnûna. 

Celkové náklady na likvidaci smûsného
komunálního odpadu (popelnic) ãinily v r.
2020 1,354.682,- Kã a bylo ho z na‰í obce
odvezeno 434,88 tun. Náklady na odvoz
a likvidaci tfiídûného odpadu - barevné kon-
tejnery na sklo (21,3665 tun), papír
(24,3322 tun) a plasty (31,3058 tun) - ãinily
359.121,- Kã. Náklady na provoz sbûrného

dvora ve Velemínû a likvidaci odpadÛ, které
jsou zde obãany odkládány ãinily pro na‰i
obec celkem 1,037.894,- Kã (po odeãtení
úhrad okolních obcí za odpady uloÏené je-
jich obãany). Celkové náklady na likvidaci
odpadÛ vznikl˘ch na území na‰í obce za rok
2020 dosáhly 2,751.697,- Kã. 

Oproti tomu pfiíjmy do systému likvidace
odpadÛ v na‰í obci jsou poplatky vybírané
od obãanÛ, podnikatelÛ a rekreantÛ, které

Odpady v na‰í obci
Odpadové hospodáfiství je dlouhodobû

jedním z velk˘ch problémÛ ve v‰ech obcích.
Po legislativních zmûnách v závûru roku
2020 (nov˘ zákon o odpadech) se tento
problém je‰tû více prohlubuje. Náklady na
likvidaci odpadÛ se budou do budoucna ne-
ustále zvy‰ovat a bohuÏel to bude pfiímo as-
tronomickou rychlostí. Na‰e obec doposud
nezvy‰ovala poplatek za odpady, a to i pfie-
sto, Ïe kaÏdoroãnû do tohoto systému do-
plácela více neÏ 1,5 mil Kã. V‰echno má ale

svÛj konec a v souvislosti s novou legislati-
vou bude nutné pfiijmout i novou obecní vy-
hlá‰ku, která stanoví novou v˘‰i poplatku za
odpady pro na‰e obãany. 

Stát se snaÏí sníÏit produkci odpadÛ
v na‰í republice, ale je to vÛbec moÏné?
Neustále stoupá mnoÏství obalÛ na zboÏí,
které kupujeme nebo si objednáváme na e-
shopech. Tyto obaly následnû musíme
nûkam odloÏit a poté zlikvidovat nebo pfie-
dat k dal‰ímu vyuÏití formou recyklace. Je-

diná moÏná cesta jak sniÏovat mnoÏství, ze-
jména komunálního odpadu v popelnicích,
je T¤ÍDùNÍ a následné pfiedání vytfiídûn˘ch
komodit k recyklaci. Abychom na‰im obãa-
nÛm co nejvíce tfiídûní odpadu zjednodu‰ili,
pofiídili jsme pro kaÏdou domácnost ta‰ky
na tfiídûní odpadÛ (papír, sklo, plasty) a tyto
ta‰ky budeme v prÛbûhu léta distribuovat
do jednotliv˘ch domácností. 

Vûfiíme, Ïe je vyuÏijete a spoleãnû bude-
me zvy‰ovat podíl vytfiídûn˘ch odpadÛ a tím
postupnû sniÏovat objem smûsného komu-
nálního odpadu konãícího na skládkách.

Petr Kfiivánek

ãinily 760.387,- Kã. Za prodej vyuÏiteln˘ch
sloÏek z odpadÛ a za odmûny od spoleã-
nosti EKO-KOM inkasovala obec 315.240,-
Kã. Celkem pfiíjmy do systému nakládání
s odpady ãinily 1,076.627,- Kã. 

Na‰e obec tedy za uplynul˘ rok dopláce-
la ze svého rozpoãtu na systém likvidace
odpadÛ celkem 1,676.070,- Kã. 

Je zfiejmé, Ïe by bylo potfieba tento do-
platek co nejvíce sniÏovat. Domníváme se,
Ïe jednou z cest jak by bylo moÏné tuto
ãástku sníÏit, je zcela vyuÏívat kapacity po-
pelnicov˘ch nádob.  JelikoÏ cena za v˘voz
je stejná jak u plné, tak i poloprázdné po-
pelnice, Ïádáme vás o plné vyuÏití jejich ka-
pacity, nenechávejte prosím vyváÏet polo-
prázdné popelnice. 

Dal‰í cestou sniÏování nákladÛ je zv˘‰ení
tfiídûní odpadÛ, aby do smûsného komunál-
ního odpadu (popelnic) bylo odkládáno co
nejménû odpadu, kter˘ bude uloÏen na
skládkách.

Dûkujeme.                         Petr Kfiivánek

Náklady na likvidaci odpadÛ v roce 2020
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Co nepatfií do kanalizace
Spla‰ková kanalizace je urãena k odve-

dení odpadní vody z domácností na ãistír-
nu odpadních vod, kde ji vyãistíme a opût
vracíme do pfiírody. 

Co ‰kodí kanalizaci?
Úplnû nejvíce ‰kodí pevné látky nebo

zbytky potravin, napfi. netkané vlhãené
ubrousky, plasty, hadry, hygienické potfieby
nebo kosti, pecky, slupky od ovoce a zeleni-
ny. Na ãerpadlech nebo na samotné ãistírnû
odpadních vod tyto látky zpÛsobují velké
problémy zejména ucpávání potrubí a poru-
chám ãerpadel. 

A víte, co dokáÏí tuky v kanalizaci? Kromû
toho, Ïe zaná‰í ãerpadla a mechanickou
technologii na ãistírnách, usazují se i v sa-

motném kanalizaãním potrubí a zmen‰ují
prÛtok odpadních vod.

Dále do kanalizace nesmí b˘t vypou‰tûny,
kromû jin˘ch, látky ohroÏující zdraví, za-
páchající nebo infekãní, napfi.:
• léky
• barvy, rozpou‰tûdla, fiedidla
• mazadla, oleje
• benzín a jiné ropné látky
• zbytky ãistících prostfiedkÛ
• hnojiva, pesticidy
• jedy, Ïíraviny (kyseliny a hydroxidy)
• látky hofilavé, tûkavé a v˘bu‰né,
• látky radioaktivní, infekãní a karcino-

genní
• kejda nebo moãÛvka z chovu zvífiectva

Kam tedy s tím?
Pevné látky, vãetnû hygienick˘ch potfieb,

patfií do kontejnerÛ na smûsn˘ odpad.
Zbytky jídel, ovoce, zeleniny patfií do

nádob pro bioodpad nebo do kontejnerÛ
na smûsn˘ odpad.

Tuky a oleje slijte vychladlé do nádoby
a odvezte na sbûrn˘ dvÛr.

NepouÏité léky odevzdejte v lékárnách
do nádob k tomu urãen˘ch nebo na sbûrn˘
dvÛr.

Chemikálie a dal‰í nebezpeãné látky je
vÏdy nutné odvézt na sbûrn˘ dvÛr nebo vy-
uÏít svozov˘ch dnÛ nebezpeãného odpa-
du. 

POMOZTE NÁM CHRÁNIT KANALIZA-
âNÍ SYSTÉMY A P¤EDCHÁZET TAK JE-
JICH HAVÁRIÍM SV¯M ZODPOVùDN¯M
CHOVÁNÍM VÒâI NIM. DùKUJEME.

Armando Capiali, KS Velemín s.r.o.

POPLATKY ZE PSÒ
Do konce mûsíce kvûtna mûl b˘t zaplacen místní po-
platek ze psÛ na rok 2021. Tuto povinnost má kaÏd˘
drÏitel psa, pokud se na nûj nevztahuje nûkteré usta-
novení o osvobození. 

V na‰í obci se za pejsky platí následovnû:
• za psa, jehoÏ drÏitelem je osoba star‰í 65 let ..................30 Kã
• za druhého a kaÏdého dal‰ího psa téhoÏ drÏitele...............60 Kã
• za psa, jehoÏ drÏitelem je osoba mlad‰í 65 let .................60 Kã
• za druhého a kaÏdého dal‰ího psa téhoÏ drÏitele...............90 Kã

Osvobozen je drÏitel, kter˘m je osoba nevidomá, osoba, která je
povaÏována za závislou na pomoci jiné fyzické osoby podle záko-
na upravujícího sociální sluÏby, osoba, která je drÏitelem prÛkazu
ZTP nebo ZTP/P, osoba provádûjící v˘cvik psÛ urãen˘ch k dopro-
vodu tûchto osob, osoba provozující útulek pro zvífiata nebo osoba,

které stanoví povinnost drÏení a pouÏívání psa zvlá‰tní právní pfied-
pis.

Obecnû závaznou vyhlá‰kou ã. 1/2019 se stanoví dal‰í osvobození
od poplatku pro poplatníka: 
a) se sloÏen˘mi zkou‰kami pro provádûní canisterapie, ze psa s kte-

r˘m tuto terapii provádí na území obce Velemín,
b) ze psa pfievzatého z útulku pro psy nebo jiného obdobného zafií-

zení, a to na dobu 1 roku od pfievzetí.

Dále se touto vyhlá‰kou stanoví úleva na poplatku ve v˘‰i 50% pro
poplatníka:
a) ãlena kynologického svazu,
b) ze psa, kter˘ vykonal úspû‰nû zkou‰ky z v˘konu dle národního

zku‰ebního fiádu. 

V leto‰ním roce obecní úfiad rozesílal sloÏenky na ãástku, do které
byl zahrnut poplatek za rok 2021 a popfi. nedoplatek z minul˘ch
let.                                                                   Hana Pawliková
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Noc kostelÛ - Velemín 
V pátek dne 28. kvûtna 2021 probûhla akce Noc kostelÛ ve Vele-

mínû, a letos se pfiidala kaple na Borãi. 
V 19.00 hodin se rozeznûl zvon a Lovosick˘ ÏesÈov˘ kvintet v kos-

tele sv. Martina ve Velemínû. Od té doby byla náv‰tûvníkÛm pfií-
stupná nejstar‰í ãást kostela - kostelní vûÏ, kde byla otevfiená okna
s v˘hledem smûrem na Mile‰ov a Bíl˘ Újezd.

Po koncertu aÏ do uzavfiení kostela náv‰tûvníky pfii prohlídce do-
provázela varhanní hudba od Johanna Sebastiana Bacha, k dispo-
zici bylo razítko kostela se sv. Martinem na koni a probíhala soutûÏ-
ní v˘stava obrazÛ ÏákÛ Z· Velemín. Na v˘stavû se pfiedstavily
rÛzné techniky od malby pomocí ãaje, kresby aÏ po vy‰krabávanou
techniku (rytí do tu‰e). Na prvním místû se umístil obraz od Ïáka
Stejskala (viz foto), druhá byla Ïákynû Skalická a tfietí Ïák Rous.
Gratulujeme.

Kostel sv. Martina letos nav‰tívilo bûhem 2 hodin okolo 50 ná-
v‰tûvníkÛ z ‰irokého okolí.

Za vydafienou akci dûkuji pfiedev‰ím vystupujícím, paní Milu‰ce
Bukaãové za kvûtinovou v˘zdobu kostela a také v‰em, ktefií k nám
do kostela zavítali a pomohli vytvofiit tu správnou atmosféru. 

Rád bych kaÏd˘ rok vefiejnosti otevfiel, kromû rigidního kostela sv.
Martina ve Velemínû ãi kostela Sv. A. Paduánského v Mile‰ovû, také
jednu z kaplí v nûkteré z místních ãástí obce Velemín. Minul˘ rok to
byla kaple na Hru‰ovce, letos pokraãovala kaple na Borãi, která
kaple to bude pfií‰tí rok? Své nápady a hlasy mÛÏete zasílat na
e-mail smid@velemin.cz.               Text a foto: Luká‰ William ·míd

Na prvním místû se umístil obraz 
od Ïáka Stejskala.
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Kostel sv. Antonína Paduánského
v Mile‰ovû zaÏil kulturní program

V pátek 28. 5. pfiivítal po roce kostel v Mi-
le‰ovû desítky náv‰tûvníkÛ v rámci celore-
publikové akce „Noc kostelÛ“. 

Náv‰tûvníci si mohli vychutnat jiÏ tradiãní
program. Po slavnostním zvonûní vystoupi-
ly pûvecké sbory Kytiãka (ze Z· Velemín
pod taktovkou paní Mazánkové) a IN FLA-
GRANTI (z Gymnázia Lovosice pod vede-
ním Pavly Linkové). Témûfi hodinov˘ hudeb-
ní program odmûnili náv‰tûvníci zaslouÏe-
n˘m potleskem.

Leto‰ní roãník byl „okofienûn“ novinkou -
v˘stavou obrázkÛ, která také mnohé pfiícho-
zí nalákala. Îáci ze Z· Velemín mûli v rámci
v˘uky za úkol namalovat právû místní kos-
tel.  V kostele jsme si pak mohli na tfii desít-
ky zdafiil˘ch prací prohlédnout a vybrat ty
nejhezãí práce. Na facebookov˘ch strán-
kách Obce Velemín byly zvefiejnûny v˘sled-
ky hlasování. 

Podûkování patfií v‰em, ktefií pfiispûli ke
zdárnému prÛbûhu akce, místním pomocni-
cím, ty pomohly kostel uklidit a vyzdobit,
obûma pûveck˘m sborÛm, Z· Velemín
a ostatním dobrovolníkÛm. 

Finanãní dotaci zajistil Obecní úfiad Vele-
mín. Tû‰íme se na pfií‰tí roãník.

Vlasta Karfíková

Kapliãka na Borãi má nov˘ zvon
V rámci celorepublikové akce Noc koste-

lÛ 28. kvûtna 2021 se ve velemínské místní
ãásti Boreã se‰la pfiibliÏnû dvacítka domá-
cích i pfiespolních obãanÛ, aby pfiihlíÏela
slavnostnímu poÏehnání nového zvonu.
Zvon pro kapli Nejsvûtûj‰í Trojice a Panny
Marie pofiídil obecní úfiad Velemín, poÏehnat
jej pfiijel generální vikáfi litomûfiické diecéze
Mons. Martin Davídek, kter˘ mu popfiál
dlouhou Ïivotnost a rozeznûní svého hlasu
jen pfii radostn˘ch událostech.

Dominik Faustus
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(Pokraãování na následující stranû)

Letní kino I. a Dûtsk˘ den ve Velemínû
V pátek 18. ãervna 2021 bylo ve Velemínû po „covidové pauze“

letní kino I, kde se místní i pfiespolní mohli pod ‰ir˘m nebem podívat
na film 3Bobule. 

V sobotu 19. ãervna jsme ve spolupráci s fotbalisty SK Velemín
a firmou EKO-KOM, a. s. na fotbalovém hfii‰ti a areálu Sportovního
centra pfiipravili pro dûti Dûtsk˘ den. 

JiÏ ze zaãátku byl pro dûti pfiipraven skákací hrad, hry na téma tfií-
dûní odpadu a tfiíkolky od spoleãnosti EKO-KOM, a. s. Fotbalisté pfii-
pravili stfielby ze vzduchovek a JSDH Chotimûfi-Velemín dûtem za-
jistila chlazení ve formû pûny a kropení vodou. V programu nechy-
bûlo malování na obliãej, soutûÏe, barevn˘ konfetov˘ ohÀostroj, tva-
rování balónkÛ s Balónkovou Eviãkou a závûreãn˘ táborák. Dûti si
mohly pochutnat na toãené vanilkovo-malinové zmrzlinû, cukrové
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Vodník z Litochovic
Minulé vydání Velemínského zpravo-

daje jsem vám psal o Tfiech dívkách na
Kibiãce. V tomto vydání si povíme o vod-
níkovi z Litochovic.

„V b˘valém litochovickém rameni Labe,
právû pfied dne‰ní litochovickou zastávkou,
stával pfied ãasy ml˘n, patfiící LobkovicÛm.
Ml˘n i labské rameno uÏ dávno zmizely.
V tomto ml˘nû byl hastrman ãast˘m hos-
tem. Právû toho dne, kdy mûl pfiijít vodník,
nav‰tívil ml˘n star˘ medvûdáfi s medvûdem.

Knihovna Velemín V pfiíjemném prostfiedí místní knihovny si mÛÏete pÛjãit beletrii, nauãnou literaturu
a ãasopisy pro dospûlé a dûti. K dispozici jsou tituly z místní knihovny a z knihov-
ny K. H. Máchy v Litomûfiicích. Nabízíme meziknihovní sluÏby, informaãní sluÏby,
bezplatn˘ pfiístup na internet pro registrované ãtenáfie
■ ON-LINE katalog 
Odkaz na vyhledávání knih v katalogu místní knihovny ve Velemínû: https://vele-
min-katalog.knihovnalitomerice.cz

Místní knihovna Velemín 
Velemín 93 
V˘pÛjãní doba: 
sobota 8:30 - 10:30 hodin
Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová
http://velemin.knihovna.info

Místní knihovna Mile‰ov 
Mile‰ov 16
V˘pÛjãní doba: 
pondûlí 15:00 - 17:00 hodin
Knihovnice: Monika Koubová
http://milesov.knihovna.info

POVÍDKA

Od mlynáfie dostal povolení, aby i s medvû-
dem ulehl na teplou pec. Vodník toho veãe-
ra pfii‰el i s rybami, které si chtûl upéci k ve-
ãefii. Ml˘nská chasa sedûla nevrle v koutû,
nemûla vodníka ráda, ale nikdo nena‰el od-
vahu ho vyhnat. KdyÏ pfii‰el vodník s peãe-
n˘mi rybami ke stolu a zaãal hodovat, vÛnû
probudila medvûda, ten slezl z pece a loudil
o kousek ryby. Mal˘ kousek mu nestaãil,
chtûl víc a zaãal na vodníka dotírat. „Odkud
má‰ tu koãku, která mû nenechá ani najíst?“
ptal se zlostnû vodník mlynáfie. Medvûd mu
skuteãnû ryby snûdl a rozmrzel˘ a hladov˘
vodník utekl.

Druhého dne mûl mlynáfi cestu do Lovo-
sic. KdyÏ ‰el kolem Skalek v âeské bránû,
místu nazvanému tak místními lidmi, sedûl
na kameni, kterému tito starousedlíci fiíkají
„vodníkÛv“, sám hastrman. UÏ z dálky volal:
„Mlynáfii, má‰ je‰tû tu koãku?“ „I ba, Ïe
mám,“ fiekl rychle mlynáfi, „leÏí na peci a do
rána se okotila, má pût mlad˘ch!“ Vodník,
kdyÏ usly‰el takovou nedobrou zvûst, sjel
s látefiením do vody a jiÏ se nikdy v ml˘nû
neobjevil.“                 Luká‰ William ·míd

Zdroj: MAREK, Vitalij, Václav VERNER a Jifií
DVO¤ÁK. Povûsti Litomûfiicka. Hostivice:
Baron, 2012. ISBN 978-80-86914-55-8.

vatû, kterou si dûti samy vyrobily, opeãeném
‰pekáãku ãi párku a dal‰ím drobném obãerstve-
ní a rodiãe zase na grilovaném masu ãi párku
v rohlíku. Cel˘m dnem dûti i dospûlé zábavnû
provedli manÏelé Petra a Milan Maternovi
(Bfiezno nejen pro dûti, z. s.), za coÏ velice dû-
kujeme. Akce se zúãastnilo 207 pfiedev‰ím
místních dûtí. Celkem i s rodiãi na dûtsk˘ den
zavítalo okolo 500 lidí. Akci navíc podpofiilo
krásné sluneãné poãasí a tropické teploty okolo
30 °C.

V neposlední fiadû dûkujeme sponzorÛm,
ktefií Dûtsk˘ den podpofiili a pomohli nám tak vy-
kouzlit úsmûv a radost mal˘m i velk˘m dûtem.
Tû‰íme se zase za rok.

Sponzofii: Dalibor Worm, Stanislav Kuãera,
Ilona âervinková, Iveta Homolová.

Více fotografií naleznete na webu obce
www.velemin.cz ãi Fb stránkách - Obec Vele-
mín.                               Luká‰ William ·míd
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Zápis z jednání zastupitelstva
obce Velemín (dle § 95
zákona o obcích, v platném
znûní) ã. 1/2021 konaného
dne 15.3. 2021 od 18.00 hodin

Pfiítomni: Prof. Ing. âechura Luká‰ Ph.D.,
Ing. Duda Miroslav, Hájková Tereza, Hladík
Oldfiich, Chmelafiová Ivana, Janda Petr,
Karfík Vladislav, Kfiivánek Petr, Mgr. Malíko-
vá Ladislava, Pleskaã Milan, Ing. Rainer
EvÏen, Rajni‰ Vlastimil, Ing. Skalick˘ Jifií

Omluveni: Seidlová Dagmar, Pakan Josef.

BOD â. 1 
ÚVOD

Pfiedsedající schÛze - starosta p. Kfiivá-
nek - pfiivítal ãleny zastupitelstva a pfiítomné
obãany. Je pfiítomno 13 z 15 ãlenÛ ZO, tzn.
zastupitelstvo obce je usná‰eníschopné.

Pfiedsedající schÛze konstatoval, Ïe za-
sedání bylo fiádnû svoláno v souladu s § 92
zákona ã. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zfiízení), v platném znûní. Informace podle §
93 odst. 1 zákona o obcích byla na úfiední
desce Obecního úfiadu Velemín zvefiejnûna
v souladu se zákonem po dobu nejménû 7
dní a souãasnû byla zvefiejnûna na „elektro-
nické úfiední desce“. 

Následnû pfiedsedající urãil zapisovatele
p. Luká‰e Williama ·mída a ovûfiovatele zá-
pisu - O.Hladík a Ing.M.Duda

Dále starosta pfiednesl návrh na sloÏení
návrhové komise: Mgr. L.Malíková,
ing.E.Rainer, V.Rajni‰.
Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 1/2021: Zastupitelstvo
schvaluje návrhovou komisi ve sloÏení: 
Mgr. L.Malíková, ing.E.Rainer, V.Rajni‰

Dále pfiedsedající seznámil pfiítomné
s návrhem programu. K návrhu nebyly
vzneseny pfiipomínky a návrhy na dal‰í do-
plnûní. Pfied hlasováním dal pfiedsedající
moÏnost vyjádfiit se pfiítomn˘m obãanÛm:
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje následují-
cí program dne‰ního zasedání:

1. Úvod (urãení ovûfiovatelÛ zápisu a zapi-
sovatele)

2. Zpráva starosty obce
3. Hospodafiení obce
4. Zmûny rozpoãtu obce na r. 2021
5. OdmûÀování zastupitelÛ
6. Majetek obce
7. RÛzné
8. Diskuse, závûr
V˘sledek hlasování: pro: 13proti: 0  zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 2/2021 bylo schváleno

BOD â. 2 
ZPRÁVA STAROSTY OBCE

Starosta obce seznámil pfiítomné s jedná-
ním rady obce od posledního vefiejného jed-
nání zastupitelstva obce a s ãinností obec-
ního úfiadu. 

BOD â. 3 
HOSPODA¤ENÍ OBCE

a) Starosta obce seznámil pfiítomné
s hospodafiením obce za mûsíce leden aÏ
únor 2021 a se stavy penûÏních prostfiedkÛ
na úãtech obce (ke dni 15.3.2021):
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vûdomí
zprávu o hospodafiení obce za mûsíce
leden aÏ únor 2021. 
V˘sledek hlasování: Pro: 13,  proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 3/2021 bylo schváleno

b) Projednáno pfiijetí finanãního daru pro
obec Velemín od spoleãnosti Kámen Zbra-
slav a.s. ve v˘‰i 241.908,46 Kã na dodávku
kameniva v r. 2020 pro potfieby obce Vele-
mín. Dar je poskytnut formou zápoãtu proti
pohledávkám za odebrané kamenivo
z lomu Dobkoviãky.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiijetí fi-
nanãních darÛ od spoleãnosti Kámen
Zbraslav a.s. ve v˘‰i 241.908,46 Kã na
dodávku kameniva v r. 2020 pro potfieby
obce Velemín. Dar je poskytnut formou
zápoãtu proti pohledávkám za odebrané
kamenivo z lomu Dobkoviãky.
V˘sledek hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 4/2021 bylo schváleno

c) Projednán hospodáfisk˘ v˘sledek Z·
a M· Velemín za rok 2020. Hospodáfisk˘
v˘sledek je + 242.605,02 Kã. Souãasnû
projednána Ïádost Z· a M· Velemín o pfie-
sun tohoto kladného hospodáfiského v˘-
sledku do rezervního fondu ‰koly. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce souhlasí s pfievo-
dem kladného hospodáfiského v˘sledku
Z· a M· Velemín ve v˘‰i + 242.605,02 Kã
do rezervního fondu ‰koly. 
V˘sledek hlasování: Pro:  13, proti: 0,
zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 5/2021 bylo schváleno

d) Pfiidûlení dotace z Ministerstva Ïivotní-
ho prostfiedí âR, Operaãní program Ïivotní
prostfiedí 2014-2020, ve v˘‰i 1,127.227,- Kã
na projekt „Zafiízení pro odvodnûní kalÛ
âOV Velemín“. Celkové náklady projektu
jsou ve v˘‰i 1,326.150,36 Kã (bez DPH).
Spoluúãast obce je tedy ve v˘‰i 198.922,56
Kã.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiijetí do-
tace z Ministerstva Ïivotního prostfiedí
âR, Operaãní program Ïivotní prostfiedí
2014-2020, ve v˘‰i 1,127.227,- Kã na pro-
jekt „Zafiízení pro odvodnûní kalÛ âOV
Velemín“. Souãasnû schvaluje spoluú-
ãast obce na tomto projektu ve v˘‰i
198.922,56 Kã. 
V˘sledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 6/2021 bylo schváleno

e) Projednána Ïádost o poskytnutí nein-
vestiãní dotace pro sportovní klub TJ Sokol
Mile‰ov, z.s., Iâ: 46772570 ve v˘‰i 68.000,-

Kã na r. 2021. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnu-
tí neinvestiãní dotace pro sportovní klub
TJ Sokol Mile‰ov, z.s., Iâ: 46772570 ve
v˘‰i 68.000,- Kã na r. 2021. 
V˘sledek hlasování: Pro: 10, proti: 0, zdr-
Ïel se: 3
Usnesení ã. 7/2021 bylo schváleno

f) Projednána Ïádost o poskytnutí nein-
vestiãní dotace pro spolek Bfiezno (nejen)
pro dûti z.s., Iâ: 06171931 ve v˘‰i 68.000,-
Kã na provoz a zaji‰tûní chodu neziskové
organizace v r. 2021. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnu-
tí neinvestiãní dotace pro spolek Bfiezno
(nejen) pro dûti z.s., Iâ: 06171931 ve v˘‰i
68.000,- Kã na provoz a zaji‰tûní chodu
neziskové organizace v r. 2021. 
V˘sledek hlasování: Pro:  9,  proti: 0, zdr-
Ïel se: 4
Usnesení ã. 8/2021 bylo schváleno

BOD â. 4 
ZMùNY ROZPOâTU OBCE NA R. 2021
Starosta obce p.Kfiivánek seznámil pfií-

tomné s nutností realizace zmûn v rozpoãtu
obce - rozpoãtového opatfiení z dÛvodu do-
rovnání skuteãného pfiíjmu a v˘dajÛ a pfie-
sunu mezi jednotliv˘mi kapitolami - specifi-
kace jednotliv˘ch ãástek a kapitol je uvede-
na v pfiíloze tohoto zápisu vãetnû zdÛvod-
nûní jednotliv˘ch zmûn. Celkem se jedná
o zv˘‰ení pfiíjmové ãásti rozpoãtu
o 1,967.523,- Kã a zv˘‰ení v˘dajové ãásti
rozpoãtu o 3,500.000,- Kã. Rozdíl ve v˘‰i
1,532.477,- Kã bude kryt z prostfiedkÛ na
úãtech obce.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpo-

ãtové zmûny - rozpoãtové opatfiení v pfií-
jmové ãásti o 1,967.523,- Kã a v˘dajové
ãásti ve v˘‰i 3,500.000,- Kã tak, jak byly
pfiedneseny a jsou specifikovány v pfiílo-
ze tohoto zápisu. Rozdíl ve v˘‰i
1,532.477,- Kã bude kryt z prostfiedkÛ na
úãtech obce.

V˘sledek hlasování: Pro: 13  proti 0,
zdrÏel se: 0

Usnesení ã. 9/2021 bylo schváleno

BOD â. 5 
ODMù≈OVÁNÍ ZASTUPITELÒ 

âlenÛm zastupitelstva neuvolnûn˘m pro
v˘kon funkce náleÏí mûsíãní odmûna a její
v˘‰e se urãuje dle nafiízení vlády ã.
318/2017 Sb., o odmûnách za v˘kon funkce
ãlenÛm zastupitelstev, v platném znûní a za-
stupitelstvo obce rozhoduje o její v˘‰i. Od-
mûna za v˘kon funkce neuvolnûného ãlena
zastupitelstva takovému ãlenu náleÏí ode
dne urãeném zastupitelstvem. Pan Josef
Pakan nastoupil na uvolnûné místo ãlena
zastupitelstva a je nutno projednat jeho od-
mûÀování. Pfiedsedající navrhl, aby mu byla
stanovena odmûna ve stejné v˘‰i jako
ostatním neuvolnûn˘m ãlenÛm zastupitel-
stva se stejnou funkcí, tzn. 1.641,-
Kã/mûsíc. 
Návrh na usnesení:
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Zastupitelstvo obce schvaluje odmûÀo-
vání pro ãlena zastupitelstva, ktefií ne-
jsou pro v˘kon funkce uvolnûni, v tûchto
ãástkách: 
Pakan Josef (ãlen zastupitelstva)
1.641,- Kã/mûsíc
Odmûna bude poskytována od 1.4.2021.
V˘sledek hlasování:  Pro:  13  proti: 0
zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 10/2021 bylo schváleno

BOD â. 6 
MAJETEK OBCE

a) Projednán bezúplatn˘ pfievod pozemkÛ
od ¤editelství silnic a dálnic âR. Jedná se
o pozemky, které jsou souãástí chodníkÛ
podél silnice I/8. Konkrétnû se jedná o po-
zemky:

■ np.ã. 1452/14, 1452/15, 1452/16,
1452/17, 1452/18, 1452/19 v k.ú. Velemín -
pozemky byly oddûleny z p.ã. 1452/2 geo-
metrick˘m plánem ã. 398-592/2018

■ np.ã. 1466/54, 1466/55, 1466/56,
1466/57, 1466/58, 1466/59, 1466/60 v k.ú.
Velemín - pozemky byly oddûleny z p.ã.
1466/8 geometrick˘m plánem ã. 398-
592/2018

■ np.ã. 1466/30 v k.ú. Velemín 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplat-
n˘ pfievod pozemkÛ od ¤editelství silnic
a dálnic âR. Jedná se o pozemky, které
jsou souãástí chodníkÛ podél silnice I/8.
Konkrétnû se jedná o pozemky:

■ np.ã. 1452/14, 1452/15, 1452/16,
1452/17, 1452/18, 1452/19 v k.ú. Velemín -
pozemky byly oddûleny z p.ã. 1452/2 geo-
metrick˘m plánem ã. 398-592/2018

■ np.ã. 1466/54, 1466/55, 1466/56,
1466/57, 1466/58, 1466/59, 1466/60 v k.ú.
Velemín - pozemky byly oddûleny z p.ã.
1466/8 geometrick˘m plánem ã. 398-
592/2018

■ np.ã. 1466/30 v k.ú. Velemín 
Souãasnû zastupitelstvo schvaluje uza-
vfiení darovací smlouvy ã. 2/2021/Ra-
35120.
V˘sledek hlasování: Pro: 13  proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 11/2021 bylo schváleno

b) Projednán zámûr nabytí nemovitostí do
vlastnictví Obce Velemín. Jedná se o po-
zemky, které jsou souãástí komunikace
a chodníkÛ na území obce - komunikace
V Gruntu. Konkrétnû se jedná o pozemky:

p.ã. 84/6, díl 80/3, díl st.90, díl 80/4,
1148/1, 1148/2 a 1148/6 v k.ú. Bíl˘ Újezd

p.ã. 154/5 a 1498/1 v k.ú. Velemín
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje zámûr na-
bytí nemovitostí do vlastnictví Obce Ve-
lemín. Jedná se o pozemky, které jsou
souãástí komunikace a chodníkÛ na
území obce - komunikace V Gruntu. Kon-
krétnû se jedná o pozemky:

p.ã. 84/6, díl 80/3, díl st.90, díl 80/4,
1148/1, 1148/2 a 1148/6 v k.ú. Bíl˘ Újezd

p.ã. 154/5 a 1498/1 v k.ú. Velemín. 
V˘sledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 12/2021 bylo schváleno

c) Projednán zámûr nabytí nemovitostí do
vlastnictví Obce Velemín. Jedná se o po-
zemky, které jsou souãástí plochy pro v˘-
stavbu rodinn˘ch domÛ dle platného územ-
ního plánu. Jedná se o pozemky ve vlast-
nictví církve. Nabídková kupní cena byla
Biskupstvím litomûfiickém stanovena na
500,- Kã/m2. Konkrétnû se jedná o pozem-
ky:

p.ã. 347 (288m2), 354/39 (1257m2) a díl
354/41 - dle GP ã. 429-237/2020 se jedná
o p.ã. 354/57 (237m2) v k.ú. Velemín. Cel-
ková kupní cena by tedy mûla ãinit
891.000,- Kã.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje nabytí ne-
movitostí do vlastnictví Obce Velemín.
Jedná se o pozemky, které jsou souãástí
plochy pro v˘stavbu rodinn˘ch domÛ
dle platného územního plánu. Konkrétnû
se jedná o pozemky:

p.ã. 347 (288m2), 354/39 (1257m2) a díl
354/41 41 - dle GP ã. 429-237/2020 se
jedná o p.ã. 354/57 (237m2). Kupní cena je
500,- Kã/m2. 
V˘sledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 13/2021 bylo schváleno

d) Projednána Ïádost Ing. Filipa Kaila,
Moskevská 2103/34, Ústí nad Labem, Iâ
03865401 o prodej ãásti pozemku p.ã.
559/10 (dle GP ã. 415-232/2019 se jedná
o p.ã. 559/10 o v˘mûfie 865 m2) v k.ú. Vele-
mín. Jedná se o pozemek, kter˘ je urãen
pro v˘stavbu rodinného domu. Kupní cena
je stanovena jako cena obvyklá (trÏní) dle
posudku ã. 1453-11-2019 ve v˘‰i 680,-
Kã/m2. K této cenû bude pfiipoãteno DPH ve
v˘‰i 21%.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje 
prodej ãásti pozemku p.ã. 559/10 (dle GP ã.
415-232/2019 se jedná o p.ã. 559/10 o v˘-
mûfie 865 m2) v k.ú. Velemín Ing. Filipu Kai-
lovi, Moskevská 2103/34, Ústí nad Labem,
Iâ 03865401. Cena pozemku je stanovena
odhadcem nemovitostí jako trÏní cena -
cena obvyklá ve v˘‰i 680,- Kã/m2 + 21 %
DPH. Náklady spojené s vyhotovením kupní
smlouvy, geometrick˘m plánem, ocenûním
a povolením vkladu do KN budou hrazeny
nabyvatelem. Pfiedkupní právo obce. Stano-
vena povinnost zahájení stavby do dvou let
od prodeje, jinak zpûtn˘ odkup obcí za pro-
dejní cenu.
V˘sledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã.14/2021 bylo schváleno

BOD â. 7 
RÒZNÉ 

a) Projednána Ïádost paní Marie Provaz-
níkové, Mile‰ov 122 o pfiíspûvek na pofiízení
ekologického vytápûní v rodinném domû ãp.
122 Mile‰ov - jedná se o pofiízení elektro-
kotle Ray Protherm 12 KE/14 EU náhradou
za lokální zdroje tepla na tuhá paliva. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiíspûvek
paní Marii Provazníkové, Mile‰ov 122

o pfiíspûvek ve v˘‰i 10.000,- Kã na pofií-
zení ekologického vytápûní v rodinném
domû ãp. 122 Mile‰ov - jedná se o pofií-
zení elektrokotle Ray Protherm 12 KE/14
EU náhradou za lokální zdroje tepla na
tuhá paliva. 

V˘sledek hlasování: Pro: 13, proti 0,
zdrÏel se: 0 

Usnesení ã. 15/2021 bylo schváleno 

BOD â. 8 
DISKUSE 

p.Karfík - „U nás je pln˘ kontejner na
hadry. Zkou‰el jsem tam volat na nûjaké
ãíslo uvedené na kontejneru, aÈ to vyvezou,
ale jestli máte vy nûjakou páku?“

p.Kfiivánek - „Tohle je bohuÏel opako-
vanû. Pofiád voláme, upozorÀujeme. Je-
jich odpovûdi jsou vût‰inou typu „ano, vy-
vezeme, jak budeme moc, máme nedo-
statek fiidiãÛ z dÛvodu covidu“, ale v pod-
statû takto bojujeme kaÏd˘ch ãtrnáct dnÛ,
ne-li t˘den, paní Kunrtová volá, aby tyto
kontejnery vyvezli nejen v Mile‰ovû, ale
také ve Velemínû, protoÏe to samé je ve
Velemínû.

p.Karfík - „Nedokázali by jsme si to vyfie-
‰it nûjak sami, kdyÏ máme sbûrn˘ dvÛr? Îe
bychom si dali svÛj kontejner do kaÏd˘ch
obcí, Ïe by se vyváÏel v rámci obce?“

p.Janda - „Ale tak já tam tfieba jezdím
jednou za ãtrnáct dní. Mám to doma roztfií-
dûné a potom to do sbûrného dvora odve-
zu najednou. Ale asi dojde k tomu, Ïe s tou-
hle spoleãností, která má ten kontejner
v Mile‰ovû a ve Velemínû ukonãíme spolu-
práci.“

p.Kfiivánek - „Tady jde spí‰ o to, Ïe vlast-
nû tento sbûr, do tohoto kontejneru, není
forma odpadu, to je forma charity a oni to
potom pfiebírají a uÏívá se to dál. KdeÏto to,
co je ve sbûrném dvofie jde rovnou do od-
padu.“

p.Karfík - „Jasnû, rozumím. Chci jenom
fiíct, Ïe ty lidi se to nauãili tam nosit, takÏe je
potfieba ty kontejnery nûãím nahradit.“

p.Malíková - „V Lovosicích jsou kontejne-
ry pro klokánky. Co tfieba oslovit jinou spo-
leãnost? Klokánka?“

p.Kfiivánek - „Popravdû takov˘ch spoleã-
ností moc není. V odpadech to je k‰eft,
takÏe to najde‰ spoleãností bez problémÛ
spousty, proto je potfieba najít obdobnou
spoleãnost, která se zab˘vá charitou.“

p.BrÛna - „U hfii‰tû v Mile‰ovû, tam je
také ãern˘ kontejner, kter˘ pfietéká. Nevím,
kdo to má na starosti.“

p.Kfiivánek - „U kabin?“
p.BrÛna - „U kabin, no.“
p.Kfiivánek - „Tak to je záleÏitost TJ

Sokol“
p.Vild - „Mû se docela nelíbí, Ïe popelni-

ce na tfiídûn˘ odpad jsou pofiád plné. Jestli
by ne‰lo zv˘‰it kapacitu (dát více popelnic),
nebo zv˘‰it odvoz? ProtoÏe tfieba ve Bfiez-
nû, tam to lítá po návsi, lidi to dávají kolem
a kolem, to samé je Velemín. Nejsou 3 kon-
tejnery na velikost obce, jako je Bfiezno,
málo?“ 

p.Kfiivánek - „Já si myslím, Ïe kdyÏ obec
kaÏd˘ch ãtrnáct dní odváÏí pytle s plastem
zdarma pfiímo od domu, tak do toho kontej-
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neru, by se toho zase tolik dostat nemûlo.
Fakt je, Ïe jakékoliv zv˘‰ení poãtu nádob
a jakékoli zv˘‰ení frekvence v˘vozÛ
s sebou nese dal‰í podstatné zv˘‰ení ná-
kladÛ.“

p.Vild - „KdyÏ si to obec sváÏí, kam to
vozí?

p.Kfiivánek - „ My to sváÏíme do areálu
b˘valého JZD na sbûrné místo a potom ze
dvou nebo ze tfií svozÛ z toho naplníme
auto BECu. Tento svoz je levnûj‰í, neÏ
kdyby sváÏel pfiímo BEC od kaÏdého
domu.“

p.Vild - „A tfieba v Lovosicích jak mají ty
velkoobjemové ko‰e, jak to zvedají ze
zemû. Zajímali jste se o to, Ïe by ‰li nahra-
dit ty místa, tfieba dole na návsi ve Velemí-
nû? Îe by tam byla fakt jedna velká díra
místo malé popelnice.“

p.Janda - „Ta ãástka za svoz, jestli vyve-
zou 12 míst, kde jsou tisícilitrové kontejnery
na tfiídûn˘ plast, tak ta ãástka je niÏ‰í, neÏ
kdyÏ pfiijede specializovan˘ vÛz na vytaÏení
tohoto ko‰e z jámy.“

p.Vild - „No to jsem chtûl vûdût, jestli to je
spoãítan˘.“

p.Janda - „Je to spoãítan˘.“
p.Vild - „Díky za odpovûì.“
p.Licinberková - „Já mám pár dotazÛ

k Bílince a k ReÏnému Újezdu. Já jsem se
chtûla opakovanû zeptat, 21. záfií, kdyÏ
jsme se bavili vlastnû je‰tû v Motorestu.
Jedná se mi o dûtské hfii‰tû na Bílince, tam
jsme se bavili o tom, Ïe se to opraví...“

p.Janda - „Já myslel, Ïe jsme se domlu-
vili?“

p.Licinberková - „My jsme se domluvili
tak, Ïe se sejdeme na místû a budeme to
fie‰it“

p.Janda - „My jsme se domluvili tak, Ïe
se to zrealizuje stejn˘m zpÛsobem, jako to
udûlali na Borãi, Ïe si to obãané udûlali
sami a my jsme jim proplatili náklady (mate-
riál).“

p.Licinberková - „No ale my jsme se do-
mluvili tak, Ïe se buì sejdeme se zástupci
obce a domluvíme se tak, Ïe se to opraví,
co jde, spoleãn˘mi silami, ale kdyÏ se tam
podíváte, tak tam není co opravovat.“

p.Janda - „Teì na konci roku jsme od-
stranili celé hfii‰tû v Oparnû z bezpeãnost-
ních dÛvodÛ, a pfiedpokládám, Ïe to na Bi-
lince dopadne asi stejn˘m zpÛsobem.“

p.Dziordziy - „A proã? Dûti z Bilinky, ReÏ-
ného Újezda a StruÏenky si nemají kde hrát.
V‰ichni máme malé dûti.

p.Janda - „Ten rozsah toho po‰kození
hracích prvkÛ je takov˘, Ïe se to bude
muset odstranit z bezpeãnostních dÛvodÛ,
a ãást tûch prvkÛ se postupnû nahradí.“

p.Licinberková - „Ale to uÏ jsme se bavi-
li i loni, Ïe by se to kupovalo letos.“

p.Janda - „No vÏdyÈ já mluvím o leto‰ním
roce. âást se nahradí hned a ãást pfií‰tí rok.“

p.Licinberková - „Co se t˘ká víceúãelo-
vého hfii‰tû na Bílince, jak jsme postoupili
daleko?“

p.Janda - „Na konci roku jsme podali Ïá-
dost o dotaci z programu OranÏová hfii‰tû
âEZu. Jak na hfii‰tû Bilinka, tak na hfii‰tû
Bfiezno ale Ïádost byla bohuÏel zamítnuta.“

p.Licinberková - „TakÏe tûch sto tisíc na

projekt propadlo?“
p.Janda - „Projektová pfiíprava musí b˘t,

bez toho nelze o cokoli Ïádat. KdyÏ není
zpracovan˘ rozpoãet, není projektová doku-
mentace, nemÛÏe b˘t ani Ïádost o dotace.
TakÏe tûch sto tisíc nepropadlo, budeme
Ïádat znovu.“

p.Licinberková - „Letos?“
p.Janda - „Pokud se objeví zdroje, ano.“
p.Dziordziy - „Prostû v obci nejsou pení-

ze na dûtské hfii‰tû, ani dotace na víceúãe-
lové hfii‰tû, pfiitom tfieba v obci Chotimûfi se
krásnû v‰e dafií, proã?“

p.Janda - „ProtoÏe obec Chotimûfi má
jiné dotaãní podmínky a obce s poãtem oby-
vatel do 500 obyvatel mají snaz‰í pfiístup
k tûmto dotacím.“ 

p.Licinberková - „Je‰tû jsem se chtûla
zeptat ohlednû toho, Ïe tam u nás teãou v˘-
kaly do silnice. Také uÏ jsme to tady fie‰ili
nûkolikrát.“

p.Janda - „Bylo to fie‰eno jednou, David
to minule nadnesl na minulém zastupitel-
stvu. Domluvili jsme se tak, Ïe v tom místû,
kde má i David napojen˘ pfiepad ze Ïumpy
do této strouhy, jsou kabely. Teì je tam udû-
laná nová pfiípojka pro pana Kubáta. Chce-
me nejdfiíve zkontrolovat stav, tak jako jsme
teì dûlali kontrolu de‰Èov˘ch kanalizací ve
Bfieznû, ve Velemínû i dal‰ích ãástech, aby-
chom zaznamenali i poãty lidí, ktefií do de-
‰Èové kanalizace jsou pfiipojeni s pfiepady
ze Ïump a septikÛ.“

p.Dziordziy - „No tam ty poãty - to je celá
vesnice. Upfiímnû.“

p.Janda - „TakÏe musí se to udûlat tímto
zpÛsobem, abychom zkontrolovali a vyãisti-
li celou kanalizaci. Jedin˘ zpÛsob, kter˘ je,
je prodlouÏení stávající de‰Èové kanalizace
tak, abychom ji protáhli aÏ dolu do zatáãky,
kde konãí zástavba.“

p.Kfiivánek - „A faktem je, Ïe kdo má
udûlan˘ pfiepad ze Ïumpy nebo jímky, tak je
to protiprávní jednání, takÏe zákonnou po-
vinnost nesplÀují majitelé nemovitostí, ktefií
mají tyto pfiepady.“

p.Janda - „V˘jimku mají jen majitelé ne-
movitostí s tfiíkomorov˘m septikem, kde to
bylo kolaudaãním rozhodnutím povoleno.“

p.Licinberková - „A je‰tû co se t˘ká
oznaãení, nebo spí‰ posunutí znaãky zaãát-
ku obce na ReÏném Újezdû pod poslední
nemovitost.“

p.Dziordziy - „Ano, aÏ za nás, protoÏe
v létû to tam je jak na závodní dráze.“

p.Janda - „Pí‰u si to, musíme to probrat
se SÚS a dopravním úfiadem.“

p.Vild - „Mû by zajímalo, jak˘ má zámûr
obec s b˘valou hasiãárnou na ZboÏné?“

p.Janda - „Pokud se nepletu, tak paní
Hájková v souãasné dobû hasiãárnu vyuÏí-
vá, jako garáÏ. Od leto‰ního roku ji má
v pronájmu a pfiislíbili, Ïe se o ní postara-
jí.“

p.BrÛna - „Chci se zeptat k vytipovan˘m
lokalitám pro parkování turistÛ v Mile‰ovû,
takÏe se upustilo od té alternativy vybudo-
vání parkovi‰tû pfied domem Mile‰ov ãp.
94?“

p.Kfiivánek - „Stávající plocha parkovi‰tû
je i takto fie‰ena v územním plánu. Nicménû
pokud se nám plocha pro auta turistÛ poda-

fií realizovat nûkde jinde, tak je potom otáz-
kou, jestli tuto plochu nenechat pro vyuÏití
místních a zamûstnancÛ zámku a turisty ne-
smûfiovat nûkam jinam.“

p.BrÛna - „On je problém i toho parková-
ní zamûstnancÛ, Ïe parkují v místech, kde si
vykáceli 2-3 m plochu do parku.“

p.Kfiivánek - „Mû se to osobnû také nelí-
bí. Tam bychom to potom upravili nûjak˘m
zpÛsobem buì dopravním znaãením, anebo
se domluvíme s paní vedoucí nebo se v‰emi
zamûstnanci, Ïe nebudou parkovat nikde
jinde, neÏ pouze na vymezené plo‰e. Na
nádvofií zámku mÛÏou parkovat pouze za-
mûstnanci zámku na noãní a sluÏební vozy
Centra sociální pomoci.“

p.BrÛna - „Dobr˘, dûkuji.“
p.Karfík - „Chci se zeptat, mûli jsme tady

na minulém zasedání stíÏnost na provoz
hospody na Bilince, nevíte jak to dopadlo?
Jestli máme nûjak˘ poznatek?

p.Janda - „Tam byli opakovanû dotazy
ze strany policie na provozovatele, takÏe
jsme poskytli souãinnost, pfiedali jsme ná-
jemní smlouvu policii a také Ïivnostenské-
mu úfiadu, ale zatím Ïádn˘ v˘stup z toho
není.“

p.Karfík - „Jak se vyvíjí kanalizace
a chodník Mile‰ov?“

p.Janda - „Teì na jafie budeme dokonão-
vat vefiejné osvûtlení. Problém je umístûní
lampy u p.Ulmana. Bude nejspí‰ pfiemístû-
na aÏ za chodník vedle vpusti de‰Èové ka-
nalizace. Toto musíme je‰tû dofie‰it se
SÚS. 

p.Karfík - „Uvidíme, dobfie. Dal‰í téma
bude úklid posypu po zimû, kdy plánujete?“

p.Kfiivánek - „Vzhledem k tomu, Ïe teì
pfiedpovídali snûÏení a nízké teploty, takÏe
plánujeme v nejbliÏ‰í dobû úklid komunika-
cí. Kluci uÏ dostali pfiíkaz zprovoznit zame-
ták a pfiedpokládám, Ïe první vlna zametání
bude po dohodû s krajem velk˘m zametá-
kem.“

p.Karfík - „Jak se bude fie‰it padání ta‰ek
a zdiva v Mile‰ovû?“

p.Janda - „Budeme muset vyzvat znovu
odbor památkové péãe, aby kontaktovali
právní zástupkyni spoleãnosti H-Imo, s. r. o.“

p.Karfík - „Já bych na nû podal normálnû
trestní oznámení, vÏdyÈ byl vyz˘van˘ uÏ nû-
kolikrát.“

p.Janda - „Pfiímo myslí‰ jako obec?“
p.Karfík - „No jasnû. Vyz˘vání nemá Ïád-

nou odezvu, vÏdyÈ to vidí‰ sám.“

Závûr vefiejného zasedání zastupitelstva
obce provedl starosta p.Petr Kfiivánek
(20,10 hod.)

Zápis byl vyhotoven dne 18.3.2021
Zapisovatel: 

·míd Luká‰ William
Dne: 18.3.2021

Ovûfiovatelé zápisu:  
Hladík O.

Dne: 18.3.2021
Ing.Duda M.

Dne: 18.3.2021
Starosta: 

Petr Kfiivánek
Dne: 18.3.2021
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Zápis z jednání zastupitelstva
obce Velemín (dle § 95
zákona o obcích, v platném
znûní) ã. 2/2021 konaného
dne 14. 6. 2021 od 18.00 hodin

Pfiítomni: Ing. Duda Miroslav, Hladík Old-
fiich, Chmelafiová Ivana, Janda Petr, Karfík
Vladislav, Kfiivánek Petr, Mgr. Malíková La-
dislava, Pakan Josef, Pleskaã Milan, Ing.
Rainer EvÏen, Rajni‰ Vlastimil, Ing. Skalick˘
Jifií

Omluveni: Prof. Ing. âechura Luká‰ Ph.
D., Hájková Tereza, Seidlová Dagmar

BOD â. 1 
ÚVOD

Pfiedsedající schÛze - starosta p. Kfiivá-
nek - pfiivítal ãleny zastupitelstva a pfiítomné
obãany. Je pfiítomno 12 z 15 ãlenÛ ZO, tzn.
zastupitelstvo obce je usná‰eníschopné.

Pfiedsedající schÛze konstatoval, Ïe za-
sedání bylo fiádnû svoláno v souladu s § 92
zákona ã. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zfiízení), v platném znûní. Informace podle §
93 odst. 1 zákona o obcích byla na úfiední
desce Obecního úfiadu Velemín zvefiejnûna
v souladu se zákonem po dobu nejménû 7
dní a souãasnû byla zvefiejnûna na „elektro-
nické úfiední desce“. 

Následnû pfiedsedající urãil zapisovatele
p. Luká‰e Williama ·mída a ovûfiovatele zá-
pisu - M. Pleskaãe a I. Chmelafiovou

Dále starosta pfiednesl návrh na sloÏení
návrhové komise:

Mgr. L. Malíková, Ing. E. Rainer, J. Pakan
Hlasování: pro: 12, proti: 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 16/2021: Zastupitelstvo
schvaluje návrhovou komisi ve sloÏení: 
Mgr. L. Malíková, Ing. E. Rainer, J. Pakan

Dále pfiedsedající seznámil pfiítomné
s návrhem programu. K návrhu nebyly
vzneseny pfiipomínky a návrhy na dal‰í do-
plnûní. Pfied hlasováním dal pfiedsedající
moÏnost vyjádfiit se pfiítomn˘m obãanÛm:
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje následují-
cí program dne‰ního zasedání:

1. Úvod (urãení ovûfiovatelÛ zápisu a zapi-
sovatele)

2. Zpráva starosty obce
3. Závûreãn˘ úãet obce za r. 2020
4. Hospodafiení obce
5. Zmûny rozpoãtu obce na r. 2021
6. Majetek obce
7. RÛzné
8. Diskuse, závûr
V˘sledek hlasování: pro:  12 proti: 0
zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 17/2021 bylo schváleno

BOD â. 2 
ZPRÁVA STAROSTY OBCE

Starosta obce seznámil pfiítomné s jedná-
ním rady obce od posledního vefiejného jed-
nání zastupitelstva obce a s ãinností obec-
ního úfiadu. 

BOD â. 3 
ZÁVùREâN¯ ÚâET OBCE ZA R. 2020
a) Projednána úãetní uzávûrka obce Ve-

lemín za r. 2020.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje úãetní
uzávûrku obce Velemín za r. 2020. Proto-
kol o schválení tvofií pfiílohu tohoto zápi-
su.
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 18/2021 bylo schváleno

b) Starosta obce seznámil pfiítomné se
závûreãn˘m úãtem obce Velemín za r. 2020
a se Zprávou o v˘sledku pfiezkoumání hos-
podafiení obce Velemín za r. 2020. Pfii pfie-
zkoumání hospodafiení obce nebyly zji‰tûny
chyby a nedostatky. Souãasnû nebyla zji‰-
tûna rizika, která by mohla mít negativní
dopad na hospodafiení územního celku
v budoucnosti.

Kontrola byla provádûna pracovníky od-
boru kontroly Krajského úfiadu Ústecké-
ho kraje. 
Návrh na usnesení:

Zastupitelstvo obce 
- schvaluje závûreãn˘ úãet obce Velemín

za r. 2020 vãetnû Zprávy o v˘sledku pfie-
zkoumání hospodafiení obce Velemín za r.
2020.
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 19/2021 bylo schváleno
Závûreãn˘ úãet obce a zpráva o v˘sled-
ku pfiezkoumání hospodafiení jsou sou-
ãástí tohoto zápisu z jednání zastupitel-
stva obce.

BOD â. 4 
HOSPODA¤ENÍ OBCE

a) Starosta obce seznámil pfiítomné
s hospodafiením obce za mûsíce leden aÏ
kvûten 2021 a se stavy penûÏních prostfied-
kÛ na úãtech obce (ke dni 14.6.2021):
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vûdomí
zprávu o hospodafiení obce za mûsíce
leden aÏ kvûten 2021. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12,  proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 18/2021 bylo schváleno

b) Projednáno pfiidûlení dotace z Úfiadu
práce âeské republiky ve v˘‰i 840.000,- Kã
na úhradu v˘dajÛ souvisejících se zamûst-
náváním uchazeãÛ o zamûstnání na období
od 1.5. do 30.11.2021 (8 míst). 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiijetí do-
tace z Úfiadu práce âeské republiky ve
v˘‰i 840.000,- Kã na úhradu v˘dajÛ sou-
visejících se zamûstnáváním uchazeãÛ
o zamûstnání na období od 1.5. do
30.11.2021 (8 míst). 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 19/2021 bylo schváleno

c) Projednáno pfiijetí pfiíspûvku ze státní-
ho rozpoãtu dle z.ã. 95/2021 Sb. o kompen-

zaãním bonusu pro rok 2021 ve v˘‰i
71.832,57 Kã. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce souhlasí s pfiijetím
pfiíspûvku ze státního rozpoãtu dle z.ã.
95/2021 Sb. o kompenzaãním bonusu
pro rok 2021 ve v˘‰i 71.832,57 Kã. 
V˘sledek hlasování: Pro:  12, proti: 0,
zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 20/2021 bylo schváleno

d) Projednána Ïádost o poskytnutí nein-
vestiãní dotace pro sportovní klub SK Vele-
mín, z.s., Iâ: 43223605 ve v˘‰i 130.000,- Kã
na r. 2021. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnu-
tí neinvestiãní dotace pro sportovní klub
SK Velemín, z.s., Iâ: 43223605 ve v˘‰i
130.000,- Kã na r. 2021. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 21/2021 bylo schváleno

e) Projednána Ïádost o poskytnutí pfiís-
pûvku na realizaci 1. etapy revitalizace tu-
ristické chaty na vrcholu Lovo‰e pro Klub
ãesk˘ch turistÛ, odbor Lovosice z.s., Iâ:
46771379 ve v˘‰i 50.000,- Kã. Obec Vele-
mín plánuje investici do legalizace odstavné
plochy pro auta turistÛ na poãátku turistické
cesty smûrem od Oparna.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce neschvaluje poskyt-
nutí pfiíspûvku na realizaci 1. etapy revi-
talizace turistické chaty na vrcholu Lo-
vo‰e pro Klub ãesk˘ch turistÛ, odbor Lo-
vosice z.s., Iâ: 46771379 ve v˘‰i 50.000,-
Kã. 
V˘sledek hlasování: Pro: 10, proti: 1, zdr-
Ïel se: 1

- Námitka pana Karfíka pfied hlasováním
o pfiíspûvku KâT 50 tis. Kã na opravu chaty
Lovo‰, upozornûní na zcela diametrální
a nepochopiteln˘ pfiístup zastupitelÛ v pod-
pofie podobn˘ch subjektÛ v na‰em katastru,
chata Mile‰ovka 

1 mil. Kã versus chata Lovo‰ 0 Kã.
Usnesení ã. 22/2021 bylo schváleno

BOD â. 5 
ZMùNY ROZPOâTU OBCE NA R. 2021
Starosta obce p.Kfiivánek seznámil pfií-

tomné s nutností realizace zmûn v rozpoãtu
obce - rozpoãtového opatfiení z dÛvodu do-
rovnání skuteãného pfiíjmu a v˘dajÛ a pfie-
sunu mezi jednotliv˘mi kapitolami - specifi-
kace jednotliv˘ch ãástek a kapitol je uvede-
na v pfiíloze tohoto zápisu vãetnû zdÛvod-
nûní jednotliv˘ch zmûn. Celkem se jedná
o zv˘‰ení pfiíjmové ãásti rozpoãtu
o 1,317.333,- Kã a zv˘‰ení v˘dajové ãásti
rozpoãtu o 1,040.000,- Kã. Rozdíl ve v˘‰i
277.333,- Kã bude deponován na úãtech
obce.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpoãto-
vé zmûny - rozpoãtové opatfiení v pfiíjmo-
vé ãásti o 1,317.333,- Kã a v˘dajové ãásti
ve v˘‰i 1,040.000,- Kã tak, jak byly pfied-
neseny a jsou specifikovány v pfiíloze to-
hoto zápisu. Rozdíl ve v˘‰i 277.333,- Kã
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bude deponován na úãtech obce.
V˘sledek hlasování: Pro: 12  proti 0, zdr-
Ïel se: 0
Usnesení ã. 23/2021 bylo schváleno

BOD â. 6 
MAJETEK OBCE

a) Projednána Ïádost pana Daniela Ellm-
richa, Mile‰ov 167, 411 32 Mile‰ov o prodej
pozemku p.ã. 6/10 o v˘mûfie 28 m2 v k.ú.
Páleã u Mile‰ova. Jedná se o pozemek,
kter˘ sousedí s nemovitostmi na kter˘ch je
Ïadatel podílov˘m spoluvlastníkem. Sou-
ãasnû se jedná o pozemek, kter˘ dle mapo-
v˘ch podkladÛ, je souãástí zahrady u domu
ve vlastnictví p.Petra Moudrého. Pan Moud-
r˘ poÏádal dne 10.5.2021 o prodej tohoto
pozemku jako jeho souãasn˘ uÏivatel. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prode-
jem pozemku p.ã. 6/10 o v˘mûfie 28 m2

p.Danielu Ellmrichovi. Pozemek je uÏí-
ván jin˘m uÏivatelem jako souãást za-
hrady u nemovitosti a tento uÏivatel po-
Ïádal o prodej pozemku. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 24/2021 bylo schváleno

b) Projednána Ïádost p. Petra Moudrého,
Sokolovská cesta 343/14, Teplice o odkou-
pení pozemkÛ p.ã. st.17 o v˘mûfie 37 m2

a p.ã. 6/10 o v˘mûfie 28 m2 v k.ú. Páleã
u Mile‰ova. Jedná se o pozemky, které jsou
Ïadatelem uÏívány (na st.17 je postavena
stavba ve vlastnictví Ïadatele) a pfiímo sou-
sedí s pozemkem ve vlastnictví Ïadatele. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej po-
zemkÛ p.ã. st.17 o v˘mûfie 37 m2 a p.ã.
6/10 o v˘mûfie 28 m2 v k.ú. Páleã u Mile-
‰ova panu Petru Moudrému. Cena po-
zemkÛ bude stanovena odhadcem ne-
movitostí jako trÏní cena - cena obvyklá.
Náklady spojené s vyhotovením kupní
smlouvy, ocenûním a povolením vkladu
do KN budou hrazeny nabyvatelem. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 25/2021 bylo schváleno

c) Projednána Ïádost pí. Klaudie Kunrto-
vé, V gruntu 61, Velemín o odkoupení po-
zemku p.ã. 84/9 o v˘mûfie 57 m2 v k.ú. Bíl˘
Újezd. Jedná se o pozemek, kter˘ je Ïada-
telkou uÏíván jako souãást zahrady u rodin-
ného domu ve vlastnictví Ïadatelky. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej po-
zemku p.ã. 84/9 o v˘mûfie 57 m2 v k.ú.
Bíl˘ Újezd paní Klaudii Kunrtové. Cena
pozemku bude stanovena odhadcem ne-
movitostí jako trÏní cena - cena obvyklá.
Náklady spojené s vyhotovením kupní
smlouvy, ocenûním a povolením vkladu
do KN budou hrazeny nabyvatelem. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 26/2021 bylo schváleno

d) Projednána Ïádost manÏelÛ Jifiího

a Milu‰e Pane‰ov˘ch, Bfiezinova 1958/11,
Teplice o odkoupení ãásti pozemku p.ã.
1143/1 o v˘mûfie cca 85 m2 v k.ú. Bíl˘
Újezd. Jedná se o pozemek, kter˘ slouÏí
jako vefiejné prostranství a v katastru nemo-
vitostí je veden jako ostatní plocha - ostatní
komunikace. Îadatelé odÛvodÀují svou Ïá-
dost zaji‰tûním pfiístupu ke své nemovitosti. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prode-
jem ãásti pozemku p.ã. 1143/1 manÏelÛm
Jifiímu a Milu‰i Pane‰ov˘m. Pfiístup k ne-
movitosti ÏadatelÛ je i v souãasné dobû
zaji‰tûn z vefiejného prostranství ve
vlastnictví obce a není nutné zfiizovat sa-
mostatnou pfiíjezdovou cestu a fie‰it pfie-
vod vlastnictví. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 27/2021 bylo schváleno

e) Projednána Ïádost manÏelÛ Martina
a Miroslavy Vildov˘ch, Bíl˘ Újezd 66 (ZboÏ-
ná), Velemín o odkoupení pozemku p.ã.
1143/2 o v˘mûfie 26 m2 v k.ú. Bíl˘ Újezd.
Jedná se o pozemek, kter˘ je Ïadateli uÏí-
ván a pfiímo sousedí a zasahuje do blokÛ
pozemkÛ ve vlastnictví ÏadatelÛ. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej po-
zemku p.ã. 1143/2 o v˘mûfie 26 m2 v k.ú.
Bíl˘ Újezd manÏelÛm Martinu a Mirosla-
vû Vildov˘m. Cena pozemku bude stano-
vena odhadcem nemovitostí jako trÏní
cena - cena obvyklá. Náklady spojené
s vyhotovením kupní smlouvy, ocenûním
a povolením vkladu do KN budou hraze-
ny nabyvatelem. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 28/2021 bylo schváleno

f) Projednány Ïádosti pí. Oleny Veselé
s p. Davidem Belicou, ReÏn˘ Újezd, pí.
Vilmy Espinosové s p. Jifiím âámsk˘m, Ve-
lemín a Bc. Patricie Jandurové s p. Václa-
vem ·antorou, Mûlnická Vrutice a Tfiebívlice
o prodej pozemku p.ã. 663/3 o v˘mûfie 2678
m2 v k.ú. Boreã u Lovosic. Jedná se o po-
zemek, kter˘ je urãen pro v˘stavbu rodin-
n˘ch domÛ. V souãasné dobû je zadáno
zpracování urbanistické studie a moÏnosti
umístûní rodinn˘ch domÛ na tomto pozem-
ku. Po jejím zpracování a odsouhlasení úfia-
dem územního plánování MûÚ Lovosice
bude moÏno rozhodovat o nabyvatel˘ch
(nabyvateli) tohoto pozemku. Kupní cena
bude stanovena jako cena obvyklá (trÏní).
K této cenû bude pfiipoãteno DPH ve v˘‰i
21%.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce odkládá rozhodnutí
o prodeji pozemku p.ã. 663/3 v k.ú. Boreã
u Lovosic na dal‰í jednání zastupitel-
stva, po zpracování a schválení urbanis-
tické studie na tento pozemek. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã.29/2021 bylo schváleno

g) Projednáno uzavfiení smlouvy o právu
provést stavbu mezi Obcí Velemín a SK Ve-

lemín. Jedná se o novostavbu sportovního
centra na p.ã. 599/51 v k.ú. Velemín. Bez to-
hoto dokladu není moÏn˘ zápis stavby do
katastru nemovitostí. Stávající smlouvy
a dohody mezi Obcí Velemín a SK Velemín
z.s. nejsou dle názoru katastrálního úfiadu
dostateãné pro zápis stavby do KN.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavfiení
smlouvy o právu provést stavbu mezi
Obcí Velemín a SK Velemín. Jedná se
o novostavbu sportovního centra na p.ã.
599/51 v k.ú. Velemín. Náklady spojené
s vyhotovením smlouvy a povolením
vkladu do KN budou hrazeny SK Velemín
z.s.
V˘sledek hlasování: Pro: 11, proti 0, zdr-
Ïel se: 1 
Usnesení ã. 30/2021 bylo schváleno

BOD â. 7 
RÒZNÉ 

a) Projednána moÏnost uzavfiení dohody
o provedení práce, dohody o provedení ãin-
nosti nebo jiného pracovnû právního vztahu
mezi Obcí Velemín a zastupitelem p. Jose-
fem Pakanem. Náplní práce bude rozvoz
obûdÛ seniorÛm na území obce Velemín. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje v souladu
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. p) zá-
kona ã. 128/2000 Sb., o obcích, ve znûní
pozdûj‰ích pfiedpisÛ, uzavfiít dohodu
o provedení práce, dohody o provedení
ãinnosti nebo jiného pracovnû právního
vztahu mezi Obcí Velemín a zastupitelem
p. Josefem Pakanem. Náplní práce bude
rozvoz obûdÛ seniorÛm na území obce
Velemín. 
V˘sledek hlasování: Pro: 11, proti 0, zdr-
Ïel se: 1
Usnesení ã. 31/2021 bylo schváleno

b) Projednána Ïádost manÏelÛ Luká‰e
Williama a Katefiiny ·mídov˘ch, Dobkoviãky
16 o pfiíspûvek na pofiízení ekologického vy-
tápûní v rodinném domû ãp. 17 Dobkoviãky
- jedná se o pofiízení tepelného ãerpadla Sti-
ebel Eltron náhradou za kotel na tuhá pali-
va. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiíspûvek
manÏelÛm Luká‰i Williamu a Katefiinû
·mídov˘m, Dobkoviãky 16 o pfiíspûvek
ve v˘‰i 10.000,- Kã na pofiízení ekologic-
kého vytápûní v rodinném domû ãp. 17
Dobkoviãky - jedná se o pofiízení tepel-
ného ãerpadla Stiebel Eltron náhradou
za kotel na tuhá paliva. 
V˘sledek hlasování: Pro: 12, proti 0, zdr-
Ïel se: 0 
Usnesení ã. 32/2021 bylo schváleno 

BOD â. 8 
DISKUSE 

p. Novák - Já jsem se chtûl zeptat, kdy
bude v Dobkoviãkách v provozu kanalizace
odpadních vod. Já uÏ rok pfieãerpávám od-
padní vody do de‰Èové kanalizace. A dal‰í
otázka, kdy bude dokonãené odvodnûní
smûrem na Chotimûfi?

p. Janda, místostarosta - Kanalizace od-
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padních vod v Dobkoviãkách má termín do-
konãení realizace do konce bfiezna 2022,
ale pfiedpokládám, Ïe bude dokonãena
v ãervenci leto‰ního roku. JiÏ máme poÏá-
dáno o kolaudaci stoky.

p. Hulzer - Jak se budou likvidovat kaly
z âOV Dobkoviãky?

p. Janda, místostarosta - Kaly, které se
budou usazovat v usazovací jímce v âOV
Dobkoviãky, budou pfieváÏeny do âOV Ve-
lemín a to zhruba 4x za rok.

p. Hulzer - I v zimním období?
p. Janda, místostarosta - Ano, i v zimním

období. V âOV Velemín navíc aktuálnû pra-
cujeme na montáÏi dal‰ího stupnû ãi‰tûní,
kdy budeme odvodÀovat v‰echny kaly, tedy
z Velemína, Dobkoviãek i Bfiezna. Odvod-
nûn˘ kal potom lze ukládat na kompostárnu.

p. Hulzer - Proã se bude kanalizace od-
padních vod spou‰tût aÏ letos, kdyÏ avizo-
van˘ termín byl rok 2020.

p. Janda, místostarosta - ProtoÏe se do
konce roku 2021 provádûli kamerové a tla-
kové zkou‰ky. Protokoly ze zkou‰ek potfieb-
né ke kolaudaci stoky jsme obdrÏeli aÏ ke
konci roku 2021.

p. Bláha - Jak˘m zpÛsobem probûhly tla-
kové zkou‰ky a zkou‰ky tûsnosti kanalizace
odpadních vod v Dobkoviãkách a s jak˘m
v˘sledkem?

p. Janda, místostarosta - Tlakové zkou‰-
ky a zkou‰ky tûsnosti byly zaji‰tûny zhotovi-
telem stavby a protokoly pfiedány na obecní
úfiad jako podklad pro kolaudaci 

p. Fenclová - V Dobkoviãkách opût
vznikla skládka. A je to tam vzadu za stu-
dánkou. Zase jsou tam ovãí kÛÏe, jsou tam
nûjaká okna naházená, spousta plastÛ. Tak
jestli by to ne‰lo nûjak˘m zpÛsobem vyfie‰it.

p. Kfiivánek, starosta - Podíváme se na
vlastnictví pozemkÛ a budeme fie‰it s vlast-
níkem dotãen˘ch nemovitostí.

p. Janda, místostarosta - Pan ·míd uÏ
má tuto skládku zadokumentovanou.

p. Johanovsk˘ - Mluvil jsem s panem
Wajshajtlem, starostou obce Chotimûfi, fiíkal
mi, Ïe budete dûlat na poli u pana Tyrpaka
nûjaké roury, nûjaké odvodnûní. Já jsem
pana Tyrpaka zkontaktoval ohlednû proná-
jmu zahrady, kterou tam má vedle pana No-
váka a na základû toho mi nabídl propach-
tování tohoto pole. TakÏe jsme se domluvili,
a pole mám propachtované já.

p. Janda, místostarosta - Jste tedy
nov˘m nájemcem.

p. Johanovsk˘ - Chtûl jsem se zeptat, na
obecní pozemky v Dobkoviãkách urãené na
v˘stavbu. Jaká bude prodejní cena?

p. Kfiivánek, starosta - Cenu zatím neví-
me, jakmile se zpracuje studie a dojde

k rozdûlení pozemkÛ, pak se teprve poÏádá
o ocenûní, a jako v ostatních pfiípadech bu-
deme Ïádat stanovení trÏní ceny obvyklé.

p. BrÛna - Chtûl jsem se je‰tû zeptat,
jestli uÏ se CHKO vyjádfiilo obci ve vûci par-
kování v Mile‰ovû?

p. Kfiivánek, starosta - CHKO se je‰tû
nevyjádfiilo. Také jsme mûli pfiedstavu, Ïe to
bude rychlej‰í.

p. Karfík, zastupitel - Obãané Mile‰ova
se obávají, Ïe bude pfii opravû mostu
u ml˘na v Mile‰ovû, objízdná trasa pfies
Ml˘nce.

p. Kfiivánek, starosta - Objízdnou trasu
pfies Ml˘nce jsme jednoznaãnû vylouãili.
Samotná oprava pravdûpodobnû bude pro-
bíhat v roce 2022, z procesních dÛvodÛ pfii
získání stavebního povolení.

p. Hladík, zastupitel - Bude se prÛjezd
pfies Ml˘nce upravovat dopravním znaãe-
ním?

p. Janda, místostarosta - Nejprve poÏá-
dáme policii o souãinnost.

p. Karfík, zastupitel - Bude souãástí ome-
zení rychlosti jízdy v Ml˘ncích také omezení
maximální povolené hmotnosti vozidla?

p. Janda, místostarosta - Urãitû, jestli bu-
deme omezovat rychlost, tak také hmot-
nost. 

p. Karfík, zastupitel - Jak˘ je ãasov˘ ho-
rizont umístûní dopravního znaãení zákazu
parkování v obci Mile‰ov?

p. Janda, místostarosta - Nedávno jsme
zji‰Èovali moÏnosti textu na informaãních ta-
bulích o zákazu parkování v celé obci. Nej-
lep‰í variantou nakonec je zanechat ten
krátk˘ text, kvÛli ãitelnosti, tedy zákaz par-
kování v celé obci mimo rezidenty, a rezi-
denti dostanou parkovací karty.

p. Licinberková - „Chtûla bych nejprve
podûkovat za dodání houpaãek na dûtské
hfii‰tû na Bílince, a chtûla jsem se také ze-
ptat na dal‰í herní prvky pro dûti?

p. Janda, místostarosta - Urãitû se bude
jednat o jeden prvek od firmy Tewiko, nebo
jestli máte nûco vybraného, co by se vám lí-
bilo, tak mi to po‰lete, a já se na to podívám.

p. Licinberková - Kdy budete podávat
Ïádost o dotaci na víceúãelové hfii‰tû Bílin-
ka a Bfiezno?

p. Janda, místostarosta - Pfiedpoklad je,
Ïe v ãervenci.

p. Kosprd - Jak to vypadá s vybudová-
ním vodovodního fiádu na StruÏenku?

p. Janda, místostarosta - Dnes byla doru-
ãena vypracovaná projektová dokumenta-
ce, pfiedbûÏné náklady na vybudování toho
vodovodu je jeden milion korun. Sv·VK to
koupí od obce Velemín za sto tisíc. O sta-
vební povolení jiÏ máme poÏádáno.

p. Karfík, zastupitel - Mám dotazy obãa-
nÛ na odvodÀovací Ïlaby u ‰kolky a v ul. Ke
Hfii‰ti, jak to s nimi vypadá?

p. Janda, místostarosta - Musím se spojit
s panem PaÈchou (památková péãe), kter˘
mi po‰le pfiíkladn˘ návrh provedení. Bude
pravdûpodobnû poÏadovat kamenné oblo-
Ïení.

p. Karfík, zastupitel - Dal‰í dotaz obãanÛ
je na gratulace k v˘roãí narozenin seniorÛ.
Ptám se, jestli tato ãinnost byla pfieru‰ena
covidem a jestli se v gratulacích bude nyní
pokraãovat? 

p. Kfiivánek, starosta - Ano, bylo to zapfií-
ãinûno vládním opatfiení. Je‰tû ze strany
na‰ich pracovnic vznikl návrh, kter˘ násled-
nû projednáme v Radû, jestli by místo tûch
stávajících balíãkÛ nebylo vhodnûj‰í tfieba
poukázky s blahopfiáním.

p. Janda, místostarosta - My jsme fiekli,
Ïe pokud budou tyto vládní opatfiení, tak
zpûtnû zfiejmû gratulovat nebudeme. Bude-
me tedy pokraãovat v termínech gratulací,
které budou následovat. Je‰tû bude projed-
náno v radû obce.

p. Karfík, zastupitel - Minulé zastupitel-
stvo jsem na starostu apeloval, aby se
v rámci jednání s církví zeptal na moÏnost
odkoupení ãásti starého hfibitova v Mile‰o-
vû.

p. Kfiivánek, starosta - Zatím jsme fie‰ili
pozemek v lokalitû v˘stavby jako takové,
protoÏe jsme se nemohli, aÏ do nedávna,
sejít osobnû, takÏe na to pamatuji a budu
fie‰it.

p. Koãová - Chtûla jsem se zeptat na
moÏnosti fie‰ení vysoké rychlosti provozu
v obci Bílinka?

p. Janda, místostarosta - BohuÏel na sil-
nici I. tfiídy nám sníÏení rychlosti nedovolí.
Momentálnû tam je maximální povolená
rychlost 50 km/h.

Závûr vefiejného zasedání zastupitelstva
obce provedl starosta p. Petr Kfiivánek
(20,20 hod.)

Zápis byl vyhotoven dne 21.6.2021

Zapisovatel: 
·míd Luká‰ William

Dne: 21.6.2021
Ovûfiovatelé zápisu:  

Pleskaã M.
Dne: 21.6.2021
Chmelafiová I. 
Dne: 21.6.2021

Starosta: 
Petr Kfiivánek
Dne: 21.6.2021

Pozvánka

TENTO ZPRAVODAJ JE ZAREGISTROVÁN NA MINISTERSTVU KULTURY V PRAZE – evidenãní ãíslo: MK âR E 19962

VáÏení obãané, Zastupitelstvo obce Velemín Vás zve na vefiejné
zasedání, které se koná v pondûlí dne 13. záfií 2021 od 18 hodin
v sále Sportovního centra Velemín (u fotbalového hfii‰tû).
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Pohádkov˘
mot˘l Kolo Nûmecky

„v˘chod“
Indické
mûsto Druhá tráva

B˘val˘
ministr

zahraniãí

Nástraha
pytláka Plachtit

Písmeno N
(obecnû) Drav˘ pták

Planeta
soustavy
Slunce

Ostr˘
pfiízvuk

Francouz-
sk˘ tanec

Italsk˘
zápor

Bájn˘ pták

Záhrobí
(zastarale)

Zbyteãné
práce

Rostlina
paznehtník

JiÏ

Srbské
muÏ. jméno

Mûsto
u Teplic

Neostfie

Pouze
(náfieãnû) Tfipyt

Nízká
bed˘nka

Latinsky
„kostky“

Svûtová
zpûvaãka

Druh
pryskyfiice

NAPOVÍME:

Gut, akant,
·ula, Otín,
Sagar, alea.

Nervové
otfiesy Postel

Evropsk˘
rekord

(zkratka)

Ochrana
zboÏí

Znaãka
lepidla

Obec na
Tachovsku

Anglicky
„hledût“

Dychtiví
(pfienesenû)

·védská
vokální
skupina

Syn
AbrahámÛv

Podstavce

Jedovatá
látka

âesk˘ lékafi
a biochemik

(Jan)

Obyvatel
Milána Svoje

Vidiny

Vybrané
chování

Povstání
v Banské
Bystrici
(zkratka)

Modroze-
len˘ polo-
drahokam

Velmi
drobné

Zkratka
severo-
v˘chodu

B˘val˘ ‰éf
ãeského
hokeje

Pfiitakání

Pytel

Název
hlásky V

·atní
mot˘lek

Anglicky
„nebo“

Moravani

Vfiení

Starofiecká
sloupová

síÀ

¤ímsk˘ch
55

Ná‰ zpûvák
(Petr)

Vysoko
zahrané

míãe

Podlahové
prkénko

KÛÏe ze
severského
paroháãe

Znalost

Vûty
zvûdavce
(kniÏnû)

¤ímská
‰estka

V˘zva

Pohlavní
Ïivot

Rusky
„Ïralok“

Je moÏno

MPZ aut
Lesotha

V˘chod
(z latiny)

V˘robce
náhrobkÛ

1

Tajenka: Zevnû se uÏívá na bolavé klouby a také na koÏní choroby.

4

3

2

UÏanka lékafiská je dvouletá brutnákovitá bylina, která v prvním roce vytváfií jen listovou rÛÏici. Lodyha je 30-90 cm vysoká,
mûkce chlupatá s velk˘mi eliptick˘mi listy, které po rozemnutí páchnou my‰inou. Kvûty jsou nejprve fialové, pozdûji ãervenoh-
nûdé, nálevkovité. Kvete od kvûtna do ãervence a její plod se rozpadá na 4 tvrdky. Roste podél cest, polí, pasek a rumi‰È. UÏan-
ka obsahuje jedy, které po poÏití zpÛsobují závratû, roz‰ífiení zorniãek a hlubok˘ spánek, ãinnost srdce se nejprve zrychlí, po-
zdûji zastaví a smrt nastává zástavou dechu. Su‰ením se v‰ak toxicita rostliny oslabuje, aÏ zcela zmizí. Sbírá se naÈ po odk-
vûtu a jen... (viz tajenka), na revmatizmus, na vfiedy, ‰patnû se hojící rány a popáleniny.
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Vyhlá‰ení soutûÏe o nejvût‰í
a nejzajímav‰j‰í bramboru z Mile‰ova
a okolí cca v okruhu 15 km - 4. roãník

1. SoutûÏ bude ve dvou kategoriích a to o nejtûÏ‰í/nejvût‰í bramboru, tím pádem
o „nejchytfiej‰ího“ sedláka a o nejzajímavûj‰í, raritní bramboru bez ohledu na veli-
kost. 

2. SoutûÏe se mohou zúãastnit v‰ichni, kdo brambory vypûstují osobnû v oblasti Mi-
le‰ova a okolí, v okruhu cca 15 km a samozfiejmû obyvatelé obcí, spadajících pod
OÚ Velemín. âestnost je doufám samozfiejmostí.

3. SoutûÏ probûhne v pátek 24. 9. 2021 na fotbalovém hfii‰ti v Mile‰ovû , pfiihla‰o-
vání s bramborami vã. úãastnického poplatku 50 Kã do 18.00 hodin, kdy bude
uzávûrka. 

4. Úãastnick˘ poplatek bude slouÏit k financování cen, surovinám na bramboráky
a následn˘m pfiípitkÛm aÏ do vyãerpání kasy.

5. NejtûÏ‰í/nejvût‰í brambora bude zji‰tûna na digitální váze s pfiesností 1 g, certifi-
kovanou váhu a váÏení probûhne za úãasti 2 svûdkÛ.

6. Nejzajímavûj‰í bramboru urãí tfií nebo pûtiãlenná dámská komise.  Brambory
budou komisi pfiedloÏeny oãíslovány (úãastníci pfiedají brambory pfii pfiíchodu po-
fiadateli, kter˘ provede oãíslování), ãímÏ bude zaji‰tûna objektivnost a nenadrÏo-
vání pfiíbuzn˘m, znám˘m, pfiátelÛm.

7. Ceny budou vyhlá‰eny jen první v kaÏdé kategorii a to 1 litr rumu nebo 1/2
litru 50% vinovice.

Následovat bude smaÏení bramborákÛ, volná zábava pfii alko i nealko ná-
pojích. Úãastníci soutûÏe mají bramborák zdarma.

Akce se koná za kaÏdého poãasí a organizaãní v˘bor se
tû‰í na hojnou úãast, prosím sdûlte pfiíbuzn˘m a zná-
m˘m, pfiátelÛm i nepfiátelÛm. Na této akci budou ví-
táni i ostatní dámy i páni, známí i neznámí i bez
brambor, ale s vÏdy dobrou náladou.

Dotazy na K. Hunãu, 
tel. ãíslo: 

602 745 404




